
ACTA COMISSIÓ ITINERARIS ANELLA VERDA. 18 d’abril de 2012. CC Casino. 1

ACTA COMISSIÓ 
ITINERARIS ANELLA VERDA 

 
18 d’abril de 2012, 19:30 hores 

Sala reunions CC Casino 
 

 
 Assistents: 
 

Jordi Planell Particular – GEST Sant Joan 
Raquel Blanco Ajuntament de Manresa – Medi Ambient 
Josep Perau Ajuntament de Manresa - Esports 
Pol Huguet AEiG Antoni Gaudí 
Elena Colell Institució Catalana d’Història Natural - El Poal 
Núria Casas A.V. Suanya 
Ramon Cornet Centre Excursionista Montserrat 
Florenci Vallès Institució Catalana d’Història Natural 

 
 
1. Marxa per l’Anella Verda de Manresa 
 
Assegurances: 
Si es fa a través d’un centre excursionista, es pot gestionar el pagament de l’assegurança de caminada i 
pedalada a part, de manera que els federats no paguen i la resta paga uns 3 € per l’assegurança d’aquell dia 
només. Es podria fer un sistema de l’estil: 10 € NO FEDERATS, 7 € FEDERATS, per exemple. 
El Ramon Cornet del CE Montserrat s’encarrega de demanar-ho. 
 
Recorreguts: 
Caldria tenir-los clars de cara a la propera reunió, amb proposta i km. El Ramon Cornet i el Pol Huguet 
s’encarreguen de fer la proposta dels recorreguts a peu i en BTT. Es demanarà a MBici i al Manel Solera de 
Mobilitat que proposin el recorregut en BTT familiar. 
 
Col·laboradors: 
El Josep Perau elaborarà un dossier per presentar als possibles col·laboradors de la MAVM: Decathlon (CE 
Montserrat), Cube (Meandre), Forn Jorba (OutCat), Llobet (AJT), i altres possibles col·laboradors que es 
puguin plantejar per a donar suport en avituallaments, obsequis, materials per a sortejar, inscripcions, difusió, 
cartelleria,... 
 
Reunions de seguiment: 
Es proposa fer la propera reunió el dimecres 16 de maig a les 19h, coincidint amb el dia de la següent reunió 
de la Comissió Anella Verda, una hora abans. 
 
 
2. Alumnes pràctiques 
 
De cara a avançar en feines relacionades amb itineraris, es proposa fer una cerca d’alumnes de mòduls 
formatius per a fer pràctiques a Medi Ambient. 
 
 
3. Marcatge itineraris 
 
Segueix el debat entre marcatge d’itineraris amb marques de la federació (senders locals o PRs) o bé amb 
marques grogues (Itinerària). Sembla més fàcil la senyalització groga que s’està escampant per moltes 
comarques perquè ens estalviem la feina d’haver de complir els criteris de la FEEC i d’homologar els itineraris. 
Respecte els senders de la FEEC, excepte en el cas dels GRs, no es veu gaire avantatge en tenir els itineraris 
homologats. Respecte els itineraris d’Itinerària, el fet de funcionar com a xarxa permetria que en el futur es 
poguessin connectar els itineraris de Manresa amb els d’altres municipis limítrofs, en cas que també 
senyalitzessin en groc. 
El Pol Huguet s’encarrega de demanar més informació sobre aquest sistema a Itinerària. 
 
 
4. Fitxes itineraris per ineternet 
 
Caldria concretar un model de fitxa a partir del fulletó. La Raquel s’encarrega de fer una proposta de disseny. 


